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 החלטות:

 עדכון שוטף מהנעשה במושב: חברי הועד עודכנו על הנעשה במושב.  .1

התביעה מול הצבא בעניין השער לשדות שליד בית הכנסת אשר נהרס בעקבות תאונה של משאית צבאית, נמצאת 

 ממש לקראת סיום. בימים הקרובים, ולאחר קבלת הכסף, תיקון השער יחל.  

 לאחר סיום העונה הגשומה, הגינון ברחבי המושב מתקדם באופן יסודי ושיטתי. בשבועיים הקרובים צוות הגינון

 יסיים את ניקוי וסידור כלל האזורים במושב. 

מעבר על פרוטוקול קודם: הועד עבר על הפרוטוקול הקודם ועודכן מה נעשה בהקשר של הנושאים השונים שנידונו  .2

 מאז הישיבה האחרונה. 

 

 



 

 

המושב, שיקום המחצבה ביער עופר: לפני כשבועיים נעשתה פגישה נוספת בין קק"ל והמועצה, יחד עם נציגה מטעם  .3

טליה שלום, בעניין רצונה של קק"ל להוציא לפועל תוכנית לשיקום המחצבה ביער עופר. קק"ל נתבקשו להביא 

חלופה תכנונית ולשנות את התוכנית, יחד עם הגשת חוו"ד אקולוגית. רצונה של קק"ל להפוך את האזור למרכז  

ב מתנגד לתוכנית כפי שמוצגת כיום, ומבקש לשמר את למידה עם כיתות ופינות לימוד, חניון, חניון לילה ועוד. המוש

 הקיים, תוך שמירה על ערכי הטבע והסביבה באזור.  

 הועד מודה לטליה שלום על העדכון והטיפול בנושא.

 אירועים קרובים: הועד עודכן בהכנות לאירועים השונים המתקיימים במושב. .4

 .22.5.19ע ל"ג בעומר לתושבים שיתקיים בתאריך ועדת קטנטנים, יחד עם יערה, מכינים אירו -ל"ג בעומר

 .30.5.19ריצות הלילה חוזרות! המרוץ הראשון יתקיים בתאריך  -ריצת לילה

. תושבים המעוניינים להתנדב באירוע מתבקשים לפנות לועדת 7.6.19-חגיגת שבועות המסורתית תתקיים ב -שבועות

 תרבות. 

 . פרטים יפורסמו בהמשך.12.6.19-יתקיים ב ערב שולחנות עגולים -ערב שולחנות עגולים

 זהירות בדרכים: נדחה לישיבה הבאה. .5

שיפוץ המחסן: השבוע התקבל הסכם גישור שנוסח על ידי היועצת המשפטית של המועצה בנושא המחסן. ההסכם  .6

יון לקדם מעלה שאלות אשר דורשות בירור נוסף. בימים הקרובים ייקבעו פגישות עם הצדדים הנוגעים בדבר, בניס

 את ההגעה להסכמות. 
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